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~laik | 2015-11-09 15:08:01
Tak poniewierana ta geodezja jest... 

~Jacek | 2015-11-09 15:17:43
POniewierana to była przez 8 lat, bracie. 

~Agatka | 2015-11-09 16:06:03 
I dobrze, że nas odłączą od „CYFRYZA-
CJI”, bo ta geodezyjna cyfryzacja to kpi-
na totalna... 

~staryduchem | 2015-11-09 16:34:32
Zazdroszczę tym, którzy wierzą, że będą 
zmiany na lepsze. „Nadzieja jest dobrym 
śniadaniem, lecz kiepską wieczerzą” 
– Francis Bacon. 

~geodeta | 2015-11-09 17:43:38
Nie krytykujmy na zaś, dajmy szansę. PO 
już nie dało się słuchać. Dajmy szansę 
PiS, choć 100 dni. W czasie tych stu dni 
czytajmy np. wrzucone rozporządzenia 
GESUT, BDOT500 i EGiB i zastanawiaj-
my się, jak je zhumanizować. 

~PC | 2015-11-09 18:39:14
Powrót do korzeni, odcięci od cyfryzacji, 
no to teraz zacznie się bezrobocie i za-
mykanie firm GIS-owych. Polacy, BRA-
WO WY... 

~kartograf | 2015-11-09 21:07:40
Dajmy szansę. Dlaczego już oceniacie? 
Najlepiej jakby geodezja została u pa-
ni Streżyńskiej przy informatyzacji, bo to 
szansa na realny rozwój. 

~Naród | 2015-11-10 07:44:16
@GUGiK. Żegnamy bez żalu. Weźcie 
kredyt i zmieńcie pracę. 

~Andrzej | 2015-11-10 09:05:33 
No to ciekawe, kim zaskoczą nas jako 
GGK. Jedyna nadzieja, że na GGK wsta-
wią kogoś kompetentnego, a nie zasłużo-
nego działacza, który „nadaje się” do ob-
jęcia dowolnego stanowiska. 

~dinozaur | 2015-11-10 10:24:48 
Nadzieja, że PiS zakończy pozytywnie 
rozpoczęty w roku 2007 proces legislacyj-
ny nad ustawą o infrastrukturze informa-

cji przestrzennej i zasobie geodezyjnym. 
Projekt ten uwzględniał już przepisy euro-
pejskiej dyrektywy usługowej (usuwając 
obecnie istniejące przeszkody w wykony-
waniu prac geodezyjnych, jak zgłoszenia 
czy przekazywanie), powołanie samorzą-
du zawodowego, przywrócenie instytucji 
mierniczego przysięgłego itp. A jakiemu mi-
nistrowi będzie podporządkowana admini-
stracja geodezyjna, to jest mało istotne! 

~historyk | 2015-11-10 12:06:56 
Jaki proces legislacyjny rozpoczęty 
w 2007 r.? Były jakieś założenia, były ja-
kieś uzgodnienia? Chodzi o tę opowieść 
z Narni? Dużo dobrego działo się w geo-
dezji w latach 2006-07, oj dużo, hi hi hi :) 

~bombastic | 2015-11-10 13:46:16 
Nie rozumiem, co ma kolejny minister do 
„porządku” w geodezji. Niech najpierw 
środowiska geodezyjne się zjednoczą, 
uzgodnią wspólne stanowiska, podsuną 
dobre rozwiązania prawne, które mini-
ster „klepnie”, i po sprawie. A tak, po raz 
kolejny geodeci chcą, by ich problemy 
rozwiązał rząd (a nie oni sami). Geode-
zja nie jest najważniejszą dziedziną, a jej 
problemy mało kogo interesują, więc prio-
rytet będzie spychany na dół. 

~geox | 2015-11-10 14:14:48 
Kto ma się jednoczyć? Administracja geo-
dezyjna, ups, służba geodezyjna i przed-
siębiorcy prowadzący działalność gos-
podarczą w zakresie geodezji? Istnienie 
jednych i drugich jest wzajemnie sprzecz-
ne;) Trzeba odciąć władzę wykonawczą 
(administrację) od stanowienia prawa! 
Inaczej nic pozytywnego nie będzie, ani 
dla właścicieli nieruchomości, ani dla wy-
konawców. 

~przyszły minister | 2015-11-10 
19:32:30
Ja też sobie myślę i myślę: któż by tu paso-
wał na szefa tego GUGiK? 

~:):) | 2015-11-10 23:25:29 
Na GGK to może ktoś by i pasował. Szefa 
GUGiK-u to moim zdaniem raczej nie bę-
dzie. GUGiK-u też. Jak zmiana to zmiana. 

~Zastępca sierżanta | 2015-11-11 
13:22:56
Nie będzie GUGiK, nie będzie i geodezji 
komercyjnej. Będzie w końcu święty spo-
kój w geodezji. Będzie NIC. 

~hh | 2015-11-11 17:49:37 
Tylko o czym wtedy będzie pisać geofo-
rum? :):) 

~krak | 2015-11-11 18:02:05
Jak to o czym? O historii. 

~swój | 2015-11-12 09:42:56
GUGiK jest naszą centralną wizytów-
ką. Cieszmy się, że go mamy. Postulujmy 
zmiany, formułujmy wnioski i wyrażajmy 
opinie, które wnoszą jakąś wartość do-
daną. 

~kon polski | 2015-11-12 09:56:41
Kolego, nie wiedziałem, że rolą GUGiK-u 
jest być wizytówką. Chciałbym móc 
wsadzić go sobie w portfel i o nim za-
pomnieć, szczególnie jak podsyła mi 
pisma bez podstaw prawnych. Wnioski 
i postulaty zostają w tej instytucji bez 
odpowiedzi. 

~kameleon | 2015-11-12 10:02:11
Od kiedy „swój” jest gotów na zmiany? 
Jak dotąd żadnych postulatów nikt nie 
uwzględniał. Wszystko „swój” robił, jak 
chciał, a teraz chce współpracować? 

~geodeta jeszcze | 2015-11-17 07:14:30 
No to teraz się geodezję doda do pro-
cesu budowlanego tak jak elektrykę 
i hydraulikę, GUGiK będzie wydziałem 
w GUNB-ie i pozamiatane. Spełnią się 
marzenia niektórych komentatorów. Bra-
wo WY! 

~aaaa | 2015-11-17 08:00:44 
Geodeto jeszcze, geodezja ma swoje za-
dania. Nie są to projekty informatyczne. 
Szczególnie niekoniecznie dobrze działa-
jące. Może w końcu zajmiemy się danymi. 

~Nie jest dobrze | 2015-11-17 08:01:01 
Koniec marzeń o cyfryzacji danych prze-
strzennych i usług z tym związanych, wra-
camy do papieru. 

~aaaa | 2015-11-17 08:03:08 
Jasne, napisz od razu, że do pergaminu, 
jak nie do papirusu. Swoją drogą minęły 
4 lata dofinansowania unijnego, w trakcie 
którego słyszałem o tylu sukcesach, a ty 
mi wciąż tu o marzeniach o cyfryzacji pi-
szesz? 

Wybór i skróty redakcji

Komentarze na Geoforum.pl do wiadomości „Kto będzie nadzorował GUGiK w nowym rządzie?”

Choć początkowo wszystko wskazywało na to, że w rządzie Bea ty 
Szydło za sprawy geodezji i kartografii będzie odpowiadał minis
ter spraw wewnętrznych i administracji (rozporządzenie z 17 lis
topada ws. szczegółowego zakresu działania MSWiA), to szybko 
wprowadzono korektę. Zgodnie z obowiązującą od 27 listopada 
ustawą o zmianie ustawy o działach admi nistracji rządowej będzie 
to minister właś ciwy do spraw budownictwa, planowania i zagos
podarowania przestrzennego oraz mieszkalnictwa, czyli obecnie – 
minister infrastruktury i budownictwa.




